

DIKSON®

COLOR ACCESSORY PRODUCTS AREA

GENERAL PRODUCTS CATALOGUE

COLOR
TREATMENT
ACCESSORY
PRODUCTS



12 x 12 ml

Fiale Antigiallo

code 10060325

GB FIALE ANTIGIALLO

Anti-yellow treatment for white, gray, bleached, streaked hair. Neutralizes the yellowish shades. For professional use.

Directions: apply the content of one vial to towel-dried hair and style as desired.

Package containing 12 pcs. 12 ml vial.

F FIALE ANTIGIALLO

Traitement anti-jaune pour cheveux blancs, gris, décolorés et pour mèches. Neutralise les nuances jaunâtres. Pour usage professionnel. Emploi: distribuer le contenu d'une ampoule sur les cheveux tamponnés, puis effectuer la coiffure.

Boîte contenant 12 ampoules de 12 ml chacune



250 ml

Shampoo Antigiallo

code 17145040

GB CONDITIONING SHAMPOO WITH ANTI YELLOW ACTION

Neutralises the yellow tints of white, grey, decoloured hair, hair treated with highlights or which has been superlightened. Instructions for use: Apply the necessary amount of product to wet hair, distributing it evenly. Massage gently and leave to take effect for 3-5 minutes. Then rinse with lukewarm water. Repeat the operation if the hair is particularly greasy. Application times: 3 minutes for decoloured hair or hair with highlights, 3-5 minutes for white or grey hair. For professional use.

F SHAMPOOING CONDITIONNEUR À ACTION DEJAUNISSANTE

Neutralise les nuances jaunes des cheveux blancs, gris, décolorés, des cheveux traités avec des mèches ou traités avec des teintures super-éclaircissantes. Mode d'emploi: appliquer la quantité nécessaire de produit sur les cheveux humides en répartissant uniformément. Masser légèrement et laisser agir pendant 3-5 minutes. Rincer ensuite à l'eau tiède. Répéter l'opération si les cheveux sont particulièrement gras. Temps de pose: 3 minutes pour les cheveux décolorés ou à mèches. 3-5 minutes pour les cheveux blancs ou gris. Usage professionnel.